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3. zasedání  Zastupitelstva obce, dne 4. května 2016 

Zasedání  proběhlo ve znamení schválení hospodaření obce v roce 2015. 

Díky pečlivé práci naší paní účetní byl výsledek přezkoumání 
hospodaření obce bez závad. Taktéž naše příspěvkovky, mateřská i 
základní škola, hospodařily dobře a správně. Dále jsme schválili 
příspěvky pro TJ Sokol Ohrazenice a  Mikroregion Jizera, obsah zápisu 
do kroniky a seznámili jsme s provedenými inventurami majetku. 
Přibyly nám 2 pozemky kolem studny před č.p.63, aby byly ve 

vlastnictví obce, a ze stavebních akcí jsme schválili smlouvu na 
hydroizolaci základní školy. Ta proběhla v prázdninových měsících.    
4. zasedání  Zastupitelstva obce proběhlo 15. června 2016. 

Schválili jsme směrnici upravující nájmy a pachty obecních pozemků, 
dodavatele doplňkových prací při dokončování povrchu komunikace 
mezi hřišti, kde se pokládala kanalizace. Rozhodli jsme o rozšíření 
sanačních prací ve škole a seznámili jsme se záměrem na rekonstrukci 
celé trasy potoka. 
5. zasedání  Zastupitelstva obce proběhlo 14. září 2016 

Na tomto zasedání jsme vyjádřili podporu úsilí o vznik okresu Turnov, 

schválili jsme příspěvek spolku „Slunce všem“, doplatek k dotaci na 

snížení veřejného osvětlení v sídlišti, kterou pro nás i okolní obce 
vyjednalo sdružení obcí Mikroregion Jizera. Dále jsme schválili několik 
smluv, nutných k budoucím opravám pokračování Nádražní ulice na 
našem katastru a záměr revitalizace návsi. Tento byl rozdělen na dvě 
části, a to část za školou, kolem kapličky a část před hospodou. Více 
informací v textu ke stavebním akcím. V diskuzi pak bylo s potěšením 
konstatováno, že máme svědomité občany, protože pouze tři čísla 
popisná ještě nemají registraci k likvidaci komunálního odpadu. 
Mimořádné zasedání Zastupitelstva obce dne 3. října 2016 

bylo svoláno z důvodu upřesnění rozsahu a vyúčtování víceprací při 
sanaci budovy školy a schválení rozpočtového opatření. 
6. zasedání  Zastupitelstva obce proběhlo 9. listopadu 2016  

Vyslechlo zprávy finančního a sociálního výboru, stanovilo pořadí 
obnovy polních cest po proběhlé komplexní pozemkové úpravě, vzalo 
na vědomí ukončení akce „Kanalizace u volejbal. kurtů a ke trati“ a 

schválilo záměr prodeje částí pozemků pod korytem potoka z vlastnictví 
obce do vlastnictví Povodí Labe, s.p. 
Kompletní informace o jednání jsou obsaženy v zápisech, na webu obce. 
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V letošním roce jsme jen lehce pocítili stavební činnost v obci. Zjara 

jsme zbourali hospodu „U Dědečků“, přes léto jsme dokončili povrch 
komunikace „Mezi hřišti“ po položení kanalizace a izolaci školní 
budovy s počátečními úpravami prostoru kolem kapličky. Provedení 
vnější izolace zdiva v zemi bylo nákladnější, než jsme počítali. Jak jste 
viděli na fotografii na obálce, provést izolaci takového zdiva není 
snadné. Bylo nutné některé bloky zkrátit a vše pak zarovnat armovaným 
betonem, aby se mohla na získaný rovný povrch provést izolace. Ale 
povedlo se. Společně s vnitřní sanací jsme pro budovu udělali 

maximum, aby naše děti byly ve zdravějším prostředí. Patří se 
poděkovat celému „školnímu týmu“, který za pomoci truhláře pana 
Dudy, bleskově poklidil a připravil školu pro nástup našich žáčků. Ti 
mohli poznat změnu i na podlahách tříd v přízemí a hlavně v šatně, kde 

jsou nové lavice s věšáky. 
Okolí školy se dočká úpravy hned jak proběhne nakreslení, 
odsouhlasení a zadání úprav celého prostoru nad  školou, kolem 
kapličky a za školou, kam bude po slehnutí výkopu vráceno původní 
schodiště. A když již jsme v tomto koutě obce, tak stejným postupem, i 
když s delší přípravou, bychom chtěli přebudovat zbytek návsi. 
Jak jsem předeslal, letošní stavební činnost je nic proti tomu, co nás 
čeká příští rok. Věřím, že vydržíte nějaká ta dočasná omezení, aby 
v obci vzniklo zase něco hezkého. Začnu výčtem těch větších akcí. 
Rekonstrukce turnovské Nádražní – od viaduktu až do Příšovic, což se 
nás moc netýká, a na druhou stranu od viaduktu, který bude prohlouben, 
až za Pyrám, což se nás týká dost. I u nás jsme tuto akci projednávali. 
Nyní je vydáno ÚR a začne se projednávat stavební povolení, aby se 
mohlo požádat o dotaci. Pro náš rozpočet to budou náklady na nové 
chodníky, zeleň a osvětlení. Zkusíme sehnat dotace, na co půjde. Začít 
by se mohlo nejdříve v 2. polovině 2017. Akce si vyžádá velká 
dopravní opatření, jejichž součástí možná bude i provizorní 
zobousměrnění sjezdu u bývalého Fordu. Na plnohodnotném 
zobousměrnění se intenzivně pracuje. Držíme s panem starostou 

Turnova slovo, a tak se tato akce stále projednává společně s nájezdem 

ve Fučíkově ulici. Tam právě začalo zjišťovací řízení o vlivu na 
přírodu. Realizace sjezdů by podle posledních jednání, mohla 

proběhnout v případě Fučíkovy ulice v roce 2019 a u bývalého Fordu 
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 v konci roku 2017, nebo na začátku roku 2018. Prosím berte s rezervou, 

nikdo nevíme, kdo a jaké překážky ještě položí do cesty projednávání. 
Další větší akcí nad rámec obce je výstavba nového vodojemu. Ta je ve 
fázi projednávání stavebního povolení a začátkem roku 2017 jde na 

žádost o dotaci, a i v tomto roce by se mohl stavět. I zde bude příspěvek 
obce, neboť nám zajistí vodu a tlak na další léta a pro novou výstavbu. 

Přispívat budeme i na rekonstrukci čističky v Turnově. Je to správné, 
čistí tam i naše odpady. Díky VHS a dotacím, které získává, jsou to pro 
nás únosné částky, např. 1 mil. z 30 mil. prostavěných. 
A hurá do obce. Zpravodaje jsou letos jen 2 čísla, zato máme dotační 
peníze. Vlastními silami jsme získali dotaci na rekonstrukci požární 
nádrže, v částce cca 800 tis., a dotaci od LK na opravu křížku na návsi. 
Prostřednictvím firmy pak dotace na zateplení a fasádu OÚ a MŠ. 
Oprava křížku a nádrže se bude provádět hned od jara, u zateplení se 
dojednávají podmínky a čas realizace. A do toho by měla asi od srpna 
začít totální rekonstrukce celého potoka a zatím není znám přesný 
termín přeložky vedení elektřiny ze sloupů do země v oblasti od nádrže 
až po most na Lažany. Tu jsem nedávno s vámi všemi, kterých se to 
týká, osobně projednával. 
Myslím, že nepřeháním, když řeknu, že to bude pěkný výbuch. Takhle 
na papíře to vypadá dobře, ale když se pak začne prášit a hlučet… Budu 

se snažit vše pohlídat, ale nedá se být vždy všude. 
Další projekty se chystají; v první řadě náš kulturní stánek - pracovně 
OKO (Ohrazenický Kulturní Objekt). Někteří z vás jste byli na 
představení studie. V zastupitelstvu jsme byli proti tak velkým plochám 
dřeva na povrchu objektu. Máme obavu z náročné budoucí údržby. 
Proto vznikla nová varianta vnějšího vzhledu, která se teď bude 
projednávat. Zatím se všem líbí.  
Dále se pracuje na nové podobě návsi, jak jsem již psal, rozjednává se 
dokončení druhé strany a nový asfalt komunikace kolem školy a OÚ 
(pracovně Ohrazenická), přetvoření okolí (opravené) nádrže na 
odpočinkovou a relaxační plochu. Do další fáze vývoje se posunula 
akce chodník mezi Fučíkovou a Sousedskou. Pozemek, přes který se 
chodilo, změnil majitele a má to dva důsledky: můžeme pokračovat 
v jednání a projektování, ale pan majitel si právem chrání svůj nový 
majetek. Vyznačili a upravili jsme novou cestičku, již v prostoru 

budoucího chodníku. Někteří „mstitelé“ to však nehodlají uznat, a tak 
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jsme vytýčení již 3x opravovali a nyní je opět zničené. Chápu, že 
cestička není plnohodnotná, ale některé věci prostě nejde udělat ze dne 
na den. 

Všechno se téměř každý den mění, a tak jsem možná i na něco 
zapomněl. 
                                                                                                     - fn- 

 

Jistě jste také v letošním roce zaznamenali a společně se sousedy 
„přetřásli“ dění v naší mateřské školce. Jako její zřizovatelé jsme dění 
sledovali, jednali s rodiči i zaměstnanci a v rámci svých pravomocí  
napjatou atmosféru i korigovali. Personální změny, které  proběhly, jsou 
v kompetenci paní ředitelky jako zaměstnavatele. Další vývoj, rozvoj 
MŠ, připravenost budoucích žáčků na školu i život a především  
spokojenost dětí i rodičů ukáže, zda se situace z první poloviny tohoto 
roku vyřešila ke spokojenosti všech, včetně zaměstnanců školky. 
Osobně jsme paním učitelkám za dlouholetou práci poděkovali, ale 
domníváme se, že se to sluší i touto cestou  za všechny spokojené děti i 
rodiče. 
Obecný trend budoucího vývoje předškolního vzdělávání, směřuje 
k postupnému snižování vstupního věku nástupu do školky až na 
běžnou hranici dvou let věku. Péče o tyto děti je samozřejmě náročnější, 
a tak se předpokládá i případné snížení kapacity školky. Dalším 
trendem jsou i měnící se metody výuky a způsoby myšlení v souvislosti 

s využíváním nových technologií, což je v souladu s vývojem potřeb 
současné i budoucí společnosti. Proto zde dáváme  prostor paní 
ředitelce MŠ pro prezentaci jejích každodenních zkušeností a záměrů.   
 

                                                                                                        - fn, jr- 

Nahlédnutí do dění v Mateřské škole v Ohrazenicích. 
   Začátek každého školního roku je hektický – ve znamení adaptace 
nových dětí, vytváření vzájemných vztahů mezi rodiči a učitelkami. 
Nejdůležitější je, aby si děti zvykly na nové prostředí, svoji paní 
učitelku, nové kamarády. V tomto školním roce to bylo ale přece jenom 
o mnoho jiné. 
   V září do školky nastoupilo dvanáct nových dětí. Z toho čtyři ještě 
dvouleté a čtyři takřka čerstvě tříleté, a to do třídy, kde šest dětí dosáhlo 
tří let sotva před půl rokem.  Pro jednu paní učitelku téměř 
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 nezvladatelný problém. Jak se s touto situací vyrovnat? Zapojit všechny, 
kteří mají ruce a nohy do urputné práce. S úsměvem na rtech pochovat a 
utišit děti, které pláčou. Dětem, které se neobléknou pomoci. Nakrmit 
ty, které to nezvládají. Koupit nočník pro ty, kterým je i dětská toaleta 
velká. Zkrátka obětavě makat. Vycházka jedné paní učitelky s osmnácti 

takto malými dětmi je opravdu nereálná. Živější děti mají rády volnost! 
Vydrží se spolu držet za ručičky ve dvojicích? Kdepak, musejí najít 
bezpečí v nabídnuté ruce paní učitelky. A protože paní učitelka není 
chobotnice, museli jsme hledat řešení. Našli jsme ho, a tak od října 
máme bezvadnou posilu k malým dětem, financovanou úřadem práce. 
Slečnu Veroniku, která si všechny ihned získala. 
   Tak toto jsou letošní strasti prvního měsíce školního roku. A při tom 
začínáme postupně realizovat nové metody práce, které jsme si 
naplánovali. Rodičům nabízíme nové možnosti vzájemné spolupráce, 
která spočívá v tom, že pro ně dvakrát do roka pořádáme konzultační 
hodiny. Společně se svým dítětem prožijí ve školce celé dopoledne při 
oslavě jejich narozenin. Aktivně rodiče zapojujeme do dění v MŠ, kdy 
využíváme jejich možností uskutečnit pro děti různé programy (ukázka 
výcviku služebních psů, společné muzicírování, pomoc při pečení a 
zdobení perníčků apod.). Vážíme si i aktivní pomoci při náhlé absenci 
učitelek. 
 Naším cílem je, aby se děti naučily žít, tvořit a učit se v kolektivu 
vrstevníků podle stanovených pravidel a odnesly si do života potřebné 
dovednosti a návyky. Snažíme se, aby měly co nejvíce pěkných zážitků, 
na které budou rádi vzpomínat. To vše se opírá o úzkou spolupráci s 
rodiči.  
Ještě je brzy hodnotit, zda se nám vše daří. Chceme však přesvědčit 
rodiče i veřejnost, že v naší školce vše klape tak, jak má. Ale to 
nejdůležitější je, že se děti se do školky těší. Prosí rodiče, aby je 
vyzvedávali déle, aby si užily kamarádů a hraček. 
   Obrovský dík patří všem zaměstnancům školy. Nejen novým paním 

učitelkám Janě a Marcele, které s plným nasazením a nadšením naplňují 
cíle, jež jsme si zadali. Ale poděkování patří i obětavé paní kuchařce 
Žanetě a paní školnici Daně. Vždyť všichni rodiče znají úsměv a 
vstřícné slovo paní Pelcové, která má k dětem velmi blízko a dokáže jim 
vždy ochotně pomoci. 
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   Děkujeme všem, kteří nám pomáhají. A držte nám, prosím, palce.  
Chceme všechny, kteří stále pochybují, přesvědčit, o co nám společně 
jde. 

   A o co že nám to vlastně jde? O šťastné děti a spokojené rodiče. 
 

                                                                 Kolektiv zaměstnanců MŠ 

 

 

Základní škola 

Od 1. září chodí do naší školy 56 dětí. V rámci dne otevřených dveří si 
mohou budoucí prvňáčci a jejich rodiče prohlédnout  školu v pondělí 
30. ledna 2017 od 10 do 17 hodin. Zápis do 1. třídy, který probíhal 
doposud vždy v lednu, bude letos v pondělí 24. dubna 2017 od 13 do 17 

hodin.  

 

Jóga probíhá každý čtvrtek od 17 hodin v tělocvičně školy budově OÚ. 

 

Roční nebo jednotlivé známky na popelnice na rok 2017 si můžete 
na obecním úřadě zakoupit od začátku ledna 2017. Na počátku nového 
roku proběhne svoz ještě na známky z roku 2016. Cena bude stejná jako 
v letošním roce. 
 

Kotle - pro Vaši informaci zasíláme odkaz na tiskovou zprávu 
Ministerstva životního prostředí, kde jsou zveřejněny informace týkající 
se revizí spalovacích zdrojů. V závěru článku je možné stáhnout 
informační leták MŽP. 
http://www.mzp.cz/cz/news_161011_revize_kotlu 

Seznam odborně způsobilých osob k provedení revize kotle je 
uveřejněn zde: http://www.aptt.cz/opravneni-ozo.php  

Dle informace odboru životního prostředí v Turnově, který je kompe-

tentní k provádění případných kontrol, nejsou v plánu žádné plošné 
kontroly. Pouze v případech, že někdo spaluje jiné věci než povolené 
palivo.  

 

Policie ČR upozorňuje na stoupající kriminalitu v prostředí internetu. 
Jde jak o podvodné obchody, tak i o sociální sítě. 
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Od posledního (prvního) Zpravodaje se seběhly tyto události: 
Květen – rybářské závody s hojnou účastí, pěknými a chutnými úlovky 
a hlavně  s dobrou zábavou  
Červen – tradiční nápaditá školní akademie, opět s velkým počtem 
diváků 

Listopad – Svatomartinské veselení s vyhlášením cyklisty roku; zájezd 
do Vinohradského  divadla na  komedii Pygmalion 

 

Na rok 2017 plánujeme další divadelní představení. Pravděpodobně 
pojedeme na Evitu do Studia Dva, nebo navštívíme divadlo v Mladé 
Boleslavi. Zaujalo nás představení Chaplin. Pokud by měl někdo 
z občanů, kteří zatím nejezdili, zájem, může zanechat kontakt na 
obecním úřadě.  
      

Posezení pro dříve narozené se uskuteční v pátek 9. prosince od 16 
hodin. Z důvodu kapacity restaurace Kontakt nemůžeme pozvat 
všechny, proto pozvánku dostalo 206 nejstarších spoluobčanů (ti, kteří 
v letošním roce oslavili 64 a více let).  
 

Betlémské světlo se u nás rozsvítí v neděli 18. prosince od 16 hodin. 

Adventní dobu nám přijdou zpříjemnit skauti ze skautského střediska 
Štika Turnov. Během jejich vystoupení u kapličky si můžete zapálit 
svíčku a betlémské světlo si odnést domů. Připraven bude teplý čaj a 
svařené víno.  
 

 

V minulých měsících jsme uskutečnili tradiční akce – tajný výlet 
z Jinolic do Libuně přes Prachovské skály, dětský den pro děti všech 
věkových kategorií, volejbalové i nohejbalové turnaje, zářijový Cyklo 
cup. Zatím poslední akcí bylo Svatomartinské veselení v sobotu 12. 
listopadu. Počasí bylo velmi chladné, ale i tak postupně přišlo hodně 
dětí a dospělých. Kromě soutěží na hřišti i ve škole, výuky žonglování a 
jízdy na koni, si všichni mohli zatančit nebo zazpívat písničky s Rachot 

Bandou, za bubnování projít vesnici s lampionem a zhlédnout ohnivou 
show a ohňostroj. Během odpoledne a večera byl vyhlášen Cyklista 
roku. V dětské kategorii ujel vítěz více jak 500 km a v kategorii 



  
  

  
  
  

  
  

  
  

  
  

  
  

  
  

  
  

  
  
  

  
  

  
  

  
  
  

  
  
  

  
  

  
  

  
  

  
  

Z
A

JÍ
M

A
V

O
S

T
 

dospělých  přes 5000 kilometrů. 1. dubna 2017 bude vyhlášen další 
ročník.  Neváhejte se přihlásit. 
 

Sokol dětí probíhá každou  ve středu od 17.00 do 17.45 pro 
předškoláky a od 17.45 do 18.45 pro školáky. 
Tradiční zimní výlet se uskuteční v úterý 27. prosince 2016. Pojďte se 
projít po vánočních svátcích Českým rájem. Více na webových 
stránkách před akcí. 
Masopust připravujeme na sobotu 4. března 2017.  
 

 

Nabízíme vám přehled věkového složení obyvatel naší obce. 
Věkové složení obyvatel k 15. 8. 2016 

 

 Věk:     0 - 14 let     15 - 24 let      25 - 44 let    45 – 64 let   65 a více let 
 

 Počet:     161               111                 318             329                  184 

 

 v %:       14,6               10                  28,9             29,9                16,7 

 

Máme tedy téměř 60% obyvatel v produktivním věku, kteří se postupně 
dostanou do věku důchodového. Budeme se muset zamyslet a něco 
naplánovat, abychom je udrželi v aktivním a spokojeném stavu co 
nejdéle. 
Čtvrtina populace je mládež. I to je dobré číslo. Letošní přírůstek ale 

činí k 30.11. pouhé 4 nové občánky - 3 holčičky  a 1 kluk. Takhle tedy 

ne. Schopní občané by neměli v této činnosti polevovat.  
                                                                                                       -fn, jr- 
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Škola 

Ohrazenice bývaly přiškoleny k Přepeřům. Protože cesta do Přepeř za 
špatného počasí ohrožovala zdraví dětí, byla zde zřízena škola pro zimní 
období. Prvním učitelem byl Václav Anděl, ohrazenický rodák. Byl to 
vysloužilý voják, dělostřelec, který prožil napoleonské války, kde přišel 
o nohu. Uměl číst, psát, znal i francouzsky. Vyučoval ve svém domku 
č.p.72. Roku 1829 byla vystavěna první ohrazenická škola, přízemní 
budova s jednou třídou, bytem pro učitele, chlévem, sklepem a 
dřevníkem. Dětí přibývalo (bývalo jich až 100),  a tak v roce 1883 byla 

škola zvětšena o poschodí, nákladem 8.000,- zlatých. Budova měla dvě 
třídy a byt pro řídícího učitele. 

 

Po druhé světové válce, v roce 1946,  byla opravena střecha a na půdě 
zřízen kabinet. Od podzimu 1948 do srpna 1949 byly přistavěny  
splachovací záchody a sborovna, točité schodiště bylo nahrazeno 
novým  a širokým, chodby byly  vydlážděny a škola byla připojena      
na vodovod (náklady 400.000,-Kčs, brigádnické práce  v ceně  50.000,-
Kčs a dary materiálu za 50.000,-Kčs). 
 

Další rekonstrukci provedla fa. Jech z Turnova v roce 1995. Byla 

zbourána přístavba z roku 1949, provedena výměna vodovodního 
potrubí, odpadů a dveří. Přistavěna byla další třída, sborovna  a nové 
sociální zařízení. Celá akce trvala dva měsíce; 1. září byly děti přivítány  
v opravené škole. Náklady na tuto rekonstrukci dosáhly téměř dvou 
milionů korun. 
Od roku 1996 je kotelna školy  plynofikována. 
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V letošním roce 2016 byla odkryta celá zadní stěna školy až k základům 
a byla provedena svislá hydroizolace a drenážní odvodnění. Dále byly 

provedeny zemní svody dešťových vod a uvnitř budovy nové sanační 
omítky s využitím posledních poznatků z tohoto oboru. 
 

 

Blahopřání 

 

Životní jubilea od vydání minulého Zpravodaje oslavili: 
Josef Kozderka, Miroslav Šafář, Eduard Hodr, Jaroslava Píchová, Pavel 
Dědeček, Jaroslava Nejedlová, Alena Kosová, Ivana Lhotáková, Alena 
Hlušičková, Vlasta Krsková, půlkulatá jubilea Miroslav Lhoták,  
Alžběta Janková, Jaroslav Feikl a Ivo Krejbich.   
Václav Mlejnek, Josef Mencl, Eva Hrodková a Jiřina Boudná půlkulaté 
narozeniny teprve oslaví. 
Všem přejeme hodně zdraví, spokojenosti a energie do dalších let. 
 

 

 

 

Vánoční a novoroční přání. 

Po roce jsou opět před námi vánoční svátky, ukončíme starý a 

započneme nový rok. Opustit nastolené životní tempo a nechat se pohltit 

vánoční atmosférou je v dnešní uspěchané době čím dál těžší. 

Velkým pomocníkem pro tento úkon jsou všechny děti. Jejich oči a 

dušičky plné očekávání jsou pádným důvodem pro naše zklidnění a 

hledání cesty k srdcím svých blízkých. Zkusme se k nim připojit. 

Přeji Vám všem, abyste se nechali unést na vlnách porozumění a lásky 

do pomyslné krajiny vánočních pohádek a dárků, kde mohou zaznít ty 

nejhezčí tóny našeho člověčenství a vzájemné lásky. 

Hezké a klidné Vánoce a úspěšný příští rok v míru a pokoji. 

                                                    

                                                    Vám přejí             

                                                                       Váš starosta a zastupitelé. 
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Na obálce: Odkryté vnější zdivo ZŠ. Z archivu starosty. 

Pro občany a přátele obce vydává zdarma Obec Ohrazenice. Prosinec  2016 
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